
ПВНЗ «БУКОВИНСЬКИЙ УНІВЕРСИТЕТ»

ЮРИДИЧНИЙ ФАКУЛЬТЕТ

кафедра професійних та спеціальних правових дисциплін

ВИТЯГ з ПРОТОКОЛУ №11 
засідання кафедри

11 червня 2024 р. м. Чернівці

Присутні:
зав. каф., д.ю.н., проф. Селезньова О. М. 

к.ю.н., доц. Полонка І. А.
к.ю.н., доц. Руснак Л.М. 

к.ю.н., доц. Марчук В. Т.
к.ф.н., доц. Морараш Г. В.

викл. Білінська Л. В.
голова Ради адвокатів Чернівецької області Єзерська А. В.

адвокат Морозова О. В.
підполковник поліції Кирилюк С. М. 

юрист Центру правової допомоги Цику Б.О.
заступник нотаріуса Хруник К. Б. 

поліцейський громади Гоффман С. 
представники студентського комітету юридичного факультету Ілащук А. В., 

Николюк Д. І., Ніколаєсі А. І.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Обговорення змісту до діючої освітньо-професійної програми «Право» для 
першого (бакалаврського) рівня вищої освіти спеціальності 081 Право.
2. Перегляд та пропозиції змін до діючої освітньо-професійної програми 
«Право» для першого (бакалаврського) рівня вищої освіти спеціальності 081 
Право.

І. Слухали: д.ю.н., професора Селезньову О. М., яка представила зміст діючої 
освітньо-професійної програми «Право» для першого (бакалаврського) рівня 
вищої освіти спеціальності 081 Право. До відома стейкхолдерів та випускників 
доведено пропозиції науково-педагогічного колективу та здобувачів вищої 
освіти щодо можливих змін програми, обговорених на попередньому засіданні 
кафедри. Присутніх запрошено до обговорення існуючих та власних пропозицій 
щодо освітньо-професійної програми «Право» для першого (бакалаврського) 
рівня вищої освіти спеціальності 081 Право.
Виступила: к.ю.н., доцент Руснак Л. М., яка озвучила перелік змін до освітньо- 
професійної програми «Право» для першого (бакалаврського) рівня вищої освіти 
спеціальності 081 Право.
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Вирішили: перейти до обговорення.

II. Слухали: голову Ради адвокатів Чернівецької області Єзерську А. В. 
(стейкхолдер), яка зазначила, що зміст освітньо-професійної програми «Право» 
для першого (бакалаврського) рівня вищої освіти спеціальності 081 Право є 
логічно структурований та прийнятний. Із більшістю запропонованих змін 
присутні погоджуються. Разом з тим, Єзерська А. В. зауважила, що в ОК 5 
«Юридична деонтологія» варто включити тему «Моральна та етична культура 
юриста».
Виступив: підполковник поліції Кирилюк С. М. (випускник), який висловив 
думку щодо недоцільності перенесення навчальної дисципліни «Ораторське 
мистецтво» зі списку вибіркових освітніх компонентів до обов’язкових, 
зважаючи на її загальний характер. А для забезпечення досягнення PH 11 у 
навчальну дисципліну «Українська мова (за професійним спрямуванням)» 
доповнити темами, спрямованими на розвиток культури спілкування, а саме: 
«Культура мовлення юриста під час дискусії», «Правила спілкування юриста при 
проведенні зустрічей, переговорів, прийомів та по телефону».
Вирішили: пропозиції підтримати.
Виступила: адвокат Морозова О. В. (стейкхолдер), яка вказала на недоцільність 
введення до вибіркових компонентів освітньо-професійної програми навчальну 
дисципліну «Банківське право», оскільки у навчальній дисципліні «Фінансове 
право» передбачені теми на вивчення правового регулювання банківської 
діяльності.
Вирішили: пропозицію підтримати.
Виступила: студентка групи П-301 Ніколаєсі А. L, яка вказала, що для 
забезпечення досягнення PH 1 варто внести в освітньо-професійну програму 
обов’язкову навчальну дисципліну «Юридична логіка та критичне мислення». 
Вирішили: пропозицію підтримати.

Завідувач кафедри, 
доктор юридичних наук, професор О. М. Селезньова


